
Základní škola a mateřská škola  

Školní rok sice teprve nedávno začal, ale i tak jsme již stihli nějaké zajímavé akce zažít a další 

promyslet a připravit.  

Jako tradičně zahájila výuku v 1. třídě paní ředitelka s paní učitelkou třídní slavnostním 

pasováním prvňáčků na žáky naší školy. Potěšila nás účast starosty obce Kruhu pana Jiřího Sedláčka a 

též člena zastupitelstva naší obce pana Václava Čermáka. Pro děti i jejich rodiče je začátek školní 

docházky slavnostním okamžikem, významným předělem v dosavadním chodu rodiny, a proto je jistě 

dobré, když vidí, že si toto uvědomuje celé široké okolí, a cítí, že jim všichni budou v rámci svých 

možností nápomocni. 

Den poté se pak celá škola (kromě již zmíněných prvňáčků – ti si teprve prohlíželi budovu, 

učebny a jejich vybavení, seznamovali se s tím, jak to tu chodí, na co si mají dát pozor apod.) zapojila 

do projektového dne – branného závodu. Jako každoročně jsme vytvořili 16 smíšených týmů z dětí od 

2. po 9. ročník tak, aby se spolu seznámili a skamarádili žáci napříč třídami. Vytyčili jsme trasu, 

sestavili úkoly, stanovili pravidla a mohlo se startovat. Družstva vybíhala s odstupem 5 minut, zdolání 

celé trasy i s úkoly trvalo většinou zhruba hodinu a půl. Na závěr jsme vyhlásili a odměnili tři vítězné 

týmy, pochválili děti za to, že se k sobě hezky chovaly. 

Ve středu v rámci projektu Poznej svou obec, svůj region připravili druháci stopovanou pro 

prvňáky. Ostatní ročníky pojedou ve čtvrtek 13. 9. do Prachovských skal poznávat krásy našeho okolí. 

V pondělí 17. 9. si znovu připomeneme 100. výroční vzniku samostatného Československa – při 

příležitosti Evropského dne jazyků se budeme věnovat češtině a slovenštině. 

Z dalších plánovaných akcí bychom rádi všechny pozvali na Den otevřených dveří, který se 

uskuteční v odpoledních hodinách středy 26. 9. V budově školy budou pro návštěvníky připraveny 

ukázky prací našich žáků, fotografie ze školních akcí, občerstvení, promítání záznamu starších 

vánočních besídek apod. Jste všichni srdečně zváni. 

S předstihem bychom Vás též rádi informovali o tom, že na 30. 11. chystáme vánoční trh 

výrobků dětí a vánoční besídka letos proběhne o něco dříve, již 13. 12. S plánovanými aktivitami se 

můžete již nyní seznámit na školních stránkách (www.skolaroztoky.cz) v článku Organizace školního 

roku 2018/19, kam se letos snažíme dávat oznámení s větším předstihem tak, aby rodiče mohli 

v klidu objednávat návštěvy u lékařů apod. Najdete tam např. již oznámení o tom, kdy proběhnou 

podzimní rodičovské schůzky. Přesto prosíme, abyste termíny čas od času zkontrolovali, někdy se 

může stát, že ze závažných důvodů bude akce přeložena. 

Pro lepší využití volného času dětí od října začnou též fungovat zájmové kroužky: 

 „Hrátky s češtinou“ - 9. a 8. třída (pí I. Grosmanová) 

 Výtvarný kroužek – žáci II. stupně (p. J. Doskočil)  

 „Hrátky s matematikou“ - 9. tř. (pí H. Nýdrlová) 

 „Šikulové“ – děti z I. stupně (pí A. Mládková, pí P. Lukešová)  

 „Zpívání pro radost“ – I. stupeň (pí V. Albrechtová) 

 Flétna – I. stupeň (pí L. Jakoubková) 

 Anglický jazyk – 1. třída (Ovečka jazyková škola) 

  

http://www.skolaroztoky.cz/


V centru širší pozornosti se nyní ocitla především paní učitelka 1. třídy Mgr. Vendula 

Albrechtová, proto jsme ji „vyzpovídali“: 

 

1. Jaké máte dojmy z prvního školního dne? 

Dojmy mám perfektní.  Společně s paní ředitelkou jsme v pondělí 3. září v 1. třídě přivítaly 

15 usměvavých a šikovných dětiček. Moc se na naši spolupráci těším. Věřím, že si vybudujeme 

třídu plnou kamarádů, kteří si vzájemně pomáhají a škola je pro ně, stejně jako pro mě, 

každodenní radost. 

2. Na co se mohou prvňáčci těšit?  

Po dohodě s rodiči začneme hned od 2. týdne v září jezdit na plavání. Čeká nás 10 hodin 

plavecké výuky a poté báječný relax v solné jeskyni.  

Klíčem k dnešní době je umět se dorozumět. A to za jakékoliv situace. Našim prvňáčkům bude 

umožněna pravidelná výuka anglického jazyka formou zábavy pod dohledem lektorů 

z jazykové školy Ovečka. Děti dostaly tuto možnost díky podpoře vlastních rodičů a velkému 

finančnímu přispění tří firem: Egrega s. r. o., Optima silva s. r. o. a Lesy Dolejš s. r. o. 

Poděkovat bychom chtěli i panu Jakubu Illnerovi, že dětem tuto možnost zajistil. 

V tuto chvíli také připravuji naše třídní internetové stránky, kde budou moct rodiče vidět fotky 

z různých akcí, přečíst si důležité informace nebo si prohlédnout práce svých dětí. 

3. Co je důležité pro spokojenost žáčků i rodičů, co byste jim doporučila? 

Doporučila bych jim, aby svým malým prvňáčkům pomáhali, ale přenechali na nich určitou 

míru zodpovědnosti. Aby měli v domácí přípravě řád, pravidelnost a důslednost. Nikdy se 

nebojte ozvat, pokud si nebudete vědět rady, jsme ve škole nejen pro Vaše děti, ale i pro Vás. 

Zároveň Vás rádi kdykoliv přivítáme v naší třídě. Pokud budete mít chuť, přijďte nám výuku 

obohatit. Povědět dětem něco zajímavého, přečíst pohádku nebo s nimi něco pěkného vyrobit. 

  

 



I mateřská školka zahájila nový školní rok … 

Pro školní rok 2018 – 19 je v roztocké MŠ zapsáno celkem 37 dětí, z toho 9 předškoláků a 

9 nováčků. Velká změna nastala v našem pracovním kolektivu – přivítali jsme mezi sebou kolegu, 

pedagogického asistenta Jana Šnorberta a uklízečku paní Lidmilu Chrtkovou. 

A co nás v prvním pololetí čeká? Hned od září zahájíme plavecký kurz v jilemnickém bazénu. 

Pokud počasí dovolí, určitě se vydáme na několik cyklistických a turistických výletů. Kondici budou 

děti posilovat také v podzimní Sportovní školičce, kde si osvojí základy odbíjené, košíkové, florbalu, 

fotbalu, gymnastiky a zdravotního cvičení. Samozřejmě dětem opět nabízíme kroužek dětské jógy, 

hry na zobcovou sopránovou flétnu, kroužek správné výslovnosti Brousek pro tvůj jazýček, Školu ve 

školce pro předškoláky a výuku angličtiny, kterou zajišťuje jazyková škola Ovečka. Se staršími dětmi 

se chystáme zajet do Jilemnice na výstavu Krakonošů a prohlídku radniční věže. Přímo do školky za 

námi přijede divadélko a opravdový kouzelník. Jakmile napadne sníh, obujeme brusle a lyže (běžecké 

i sjezdové)! Čeká nás také spousta „práce“ při nácviku vánoční besídky.  

Věříme a přejeme si, aby i tento školní rok splňoval motto našeho ŠVP: „Svět je velkým 

tajemstvím, budeme ho společně poznávat a objevovat.“ Tak ať je nám přitom dobře. 

Za kolektiv zaměstnanců MŠ Lenka Jakoubková 

 

Vážení spoluobčané, 

chtěla bych Vám, kteří jste podepsali, případně jinak podpořili petici za mé jmenování do 

funkce ředitelky školy, poděkovat. Rovněž děkuji všem zaměstnancům školy za aktivní přístup 

k řešení chaotické situace spojené s mým odvoláním. Velmi si všeho vážím a věřím, že mi bude 

umožněno pokračovat v dlouholeté práci pro naši školu. 

Mgr. Kateřina Zahálková, ředitelka školy 

 


